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Gjelder følgende områder: Finntjernmorka F07E og F08

Jeg har to merknader til planene om fortetting og utvidelse av Finntjernmorka hytteområde:

1. Veien opp til hyttefeltet, både Ørnbergveien og Finntjernmarka, er av dårlig kvalitet. I vårløysinga går den
delvis i oppløsning. Dette gjelder spesielt i påsken når belastningen på veiene er stor. Ofte dannes det stedvis
gjørmehull som det er umulig å forsere med bil. Hvis det bygges 15 nye hytter vil trafikken øke med nesten
30%, og problemene med veien vil øke betraktelig. Det må derfor være et krav til grunneierne, som står bak
forslagene om ytterligere hyttebygging, at veien utbedres slik at den tåler den økte trafikken.

2. Hyttebebyggelsen i det eksisterende hyttefeltet F07E er ganske spredt. Dette opplever vi er en av de positive
aspektene ved Finntjernmorka. Hvis det skal fortettes med 5 nye hyttetomter ønsker jeg at dette videreføres,
og at de nye tomtene ikke legges kloss inntil eksisterende tomter.
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